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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 26. 06. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    16.00 h  
   
Prítomní:           30 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnený: Július Urík 
      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Eva Lacková – manažér kvality                             
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 
Ing. Martina Minichová – referent pre rozpočet a financie 

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starost. o občana 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci od. ÚP, ŽP a RR 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 28 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov Ján Dobrovodský a Ing. Milan Dérer – 
(zástupca primátora mesta), Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - 
hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bol určený Vladimír 

Revický a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Peter Valach a Michal Dobiáš. 
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Katarína Bubnášová – predsedníčka,  
Mgr. Ľubomír Vida – člen,  
Ing. Marián Škoda – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 171/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, upozornil, že body 1 a 2, ktoré majú byť 
prerokované v rámci bodu ,,Rôzne“, budú prerokované tesne pred prerokovaním Návrhu II. 
úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007, nakoľko spolu úzko súvisia. Taktiež navrhol 
doplniť bod „Rôzne“ o bod: Kofinancovanie vybraných projektov základných škôl 
z rozvojového projektu Otvorená škola. 
   
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1) O t v o r e n i e 
2) Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3) Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej 

kontrolórky na II. polrok 2007 
4) Informácia o činnosti akciovej spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo 

Prievidza za obchodný rok 2006 
5) Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia spol. BIC Prievidza, s. r. o.,  
            za rok 2006 
6) Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia nez. organizácie mesta 

Prievidza „Harmónia, n. o.“ za rok 2006 
7) Správa o hospodárení a činnosti spol. Prievidza Invest, s. r. o., za rok 2006 
8) Návrh na vzájomné vyporiadanie poskytnutých a vyčerpaných finančných 

prostriedkov za obdobie 1-12/2004 medzi mestom Prievidza a spol. UNIPA,  
             spol. s r. o., Prievidza 
9) Udelenie certifikátu spol. ELBACERT, a. s. – recertifikácia systému manažérstva 

kvality mesta Prievidza podľa normy STN EN ISO 9001/EN ISO 9001/2000   
10) Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie                 

január – apríl 2007  
11)  Návrh na zakúpenie detských zariadení –  preliezkových zostáv 
12)  Návrh II. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 
13)  Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
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14)  D i s k u s i a   p r e   o b č a n o v (15.00 h – 16. 00 h) 
15)  R ô z n e 
16) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v 
17) Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 16 –  „   R ô z n e   “ 
1. Doplnok k návrhu úpravy rozpočtu mesta Prievidza pre oblasť verejného osvetlenia 

a športového zariadenia  –  futbalový štadión  
2. Žiadosť  Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza o finančné príspevky 
3. Žiadosti o majetkoprávne vyporiadanie nehnuteľností a zriadenie vecného bremena 
4. Návrh na zmenu uzn. MsZ č. 315/06  
      (návrh na zmenu podmienky pri odpredaji objektu na Košovskej ceste) 
5. Návrh Doplnku č. 2 k Poriadku odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza 
6. Informácia Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza o použití 2. časti 

poskytnutého finančného príspevku  
7. Žiadosť Mestského športového hokejového klubu Prievidza o finančný príspevok 
8. Prevod športového areálu I. ZŠ na Ul. S. Chalupku v Prievidzi pod správu  
      spol. UNIPA, s. r. o. 
9. Sprístupnenie školských dvorov verejnosti 
10. Kosenie areálov škôl a školských zariadení 
11. Návrh na zriadenie sídla Mestského úradu na Hviezdoslavovej ul. č. 3 v Prievidzi   
      (blok B – bývalá budova Priemstavu) 
12. Kofinancovanie vybraných projektov základných škôl z rozvojového projektu Otvorená  
      škola 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 172/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   

 
 

- k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v materiály 
Vyhodnotenie uznesení MsZ je vyhodnotených celkovo 84 uznesení za roky 1997 až 2007. 
Z toho je 20 uznesení navrhnutých na vypustenie zo sledovania, 2 uznesenia sú 
pozastavené, 3 uznesenia sú navrhnuté na zrušenie a  uznesenie č. 528/06 sa opravuje na 
základe požiadavky majetkového oddelenia. Ďalej informovala, že zo splnených uznesení 
navrhnutých na vypustenie zo sledovania skontrolovala nasledovné uznesenia: 
- uznesenie č. 65/07 – uvoľnenie finančných prostriedkov z rozpočtu školstva, ktoré budú 
použité na financovanie neštátnych školských zariadení a zúčtovanie dotácie pre súkromnú 
školskú jedáleň pri Gymnáziu V. B. Nedožerského Prievidza; 
- uznesenie č. 67/07 – poskytnutie finančného príspevku pre Rehoľu piaristov na Slovensku, 
Správa kostola piaristov v Prievidzi na úhradu vykonaných prác obnovy Piaristického kostola 
v Prievidzi; 
- uznesenie č. 69/07 – poskytnutie finančného príspevku pre mestský športový hokejový 
klub Prievidza na dohratie sezóny 2006 – 2007 pre družstvá žiakov, mládeže a dorastu; 
- uznesenie č. 144/07 – uvoľnenie druhej časti finančného príspevku pre Hornonitriansky 
basketbalový klub Prievidza na činnosť klubu v športovom roku 2006/2007; 
- uznesenie č. 146/07 – poskytnutie finančného príspevku pre občianske združenie MOTOR 
TEAM PRIEVIDZA na uskutočnenie akcie a zabezpečenia propagačných materiálov; 
- uznesenie č. 117/06 – úhrada kúpnej ceny za odpredaj pozemkov, formou splátkového 
kalendára pre Ing. Karola Čuku; 
- uznesenie č. 429/06 – schválenie finančného príspevku na rok 2007 pre Karate klub 
Prievidza na činnosť klubu v športovom roku 2006/2007; 
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- uznesenie č. 431/06 – odpredaj pozemku pre Romana Borovičku, za účelom vybudovania 
parkovacích miest; 
- uznesenie č. 70/07 – poskytnutie finančného príspevku pre Hornonitriansky futbalový klub 
Prievidza na športovú činnosť. 
Ing. Jana Michaličková, konštatovala, že vyššie spomínané uznesenia MsZ môžu byť 
vypustené zo sledovania, nakoľko nebol zistený nesúlad medzi podmienkami v zmluvách 
a vyhodnotením uznesení.   
Ďalej Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o uznesení č. 86/II./06, 
ohľadom rekonštrukcie verejného osvetlenia v meste Prievidza, na ktorého plnenie sa dňa 
24. 04. 2007 pýtala Helena Dadíková, poslankyňa MsZ. Konštatovala, že dňa 06. 12. 2005 
bolo toto uznesenie zmenené v časti b) a dňa 25. 06. 2007 bola vykonaná kontrola 
účtovníctva spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., z roku 2005 ohľadom verejného osvetlenia. 
 Do rozpravy sa prihlásil Michal Dobiáš, poslanec MsZ, a požiadal o opravu uznesenia 
č. 154/07 ohľadom registrácie n. o. TIK Prievidza. Navrhol, aby podklady na založenie n. o. 
TIK, boli predložené MsZ do konca mesiaca september 2007. 
 K návrhu na opravu uznesenia prijalo MsZ uznesenie č. 173/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 K vyhodnoteniu uznesení prijalo MsZ uznesenie č. 174/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie:29 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 - 
,,Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  

a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky na II. polrok 2007“ 
 

 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že plán kontrolnej činnosti 
hlavnej kontrolórky mesta a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky mesta sa predkladá 
raz za 6 mesiacov. Naposledy bol plán schválený 28. 11. 2006, kedy bolo v pláne kontrolnej 
činnosti pre I. polrok 2007 zaradených 20 kontrol. Pre II. polrok 2007 sú zaradené kontroly 
v nasledovných oblastiach: 
- Kontrola tvorby a použitia sociálneho fondu v roku 2006 v rozpočtových organizáciách 
mesta: ZUŠ L. Stančeka  Prievidza, CVČ-Spektrum Prievidza, DD-DPD Prievidza; 
- Kontrola dodržiavania pracovnoprávnych a mzdových predpisov vo vybraných základných 
školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Prievidza; 
- Kontrola  vyberania dane za užívanie verejného priestranstva v roku 2006 podľa VZN 
mesta č. 85/2005 o miestnych daniach;  
- Kontrola dodržania účelovosti pri čerpaní finančných prostriedkov poskytnutých z rozpočtu 
mesta Prievidza pri realizácii Programu ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza 
za rok 2005 a za rok 2006; 
- Kontrola dodržania účelovosti použitia transferu poskytnutého z rozpočtu mesta Prievidza 
v roku 2006 Neziskovej organizácii Mgr. V. B. Nedožerského; 
- Kontrola úhrad za poskytované sociálne služby  v zmysle VZN č. 70/2003 o určení výšky 
platieb za poskytované sociálne služby v Domove dôchodcov a Domove penzióne pre 
dôchodcov v Prievidzi; 
- Kontrola uzatvárania nájomných zmlúv s nájomcami, ktorým boli byty pridelené mestom 
Prievidza v súlade s VZN č. 53/2000, ktorým sa upravujú zásady hospodárenia s bytovým 
fondom vo vlastníctve mesta Prievidza, Správou majetku mesta Prievidza, s. r. o. Prievidza 
v roku 2006; 
- Vykonanie ďalších kontrol na  základe kontroly uznesení MsZ, podnetov poslancov MsZ, 
podnetov občanov, sťažností; 
- Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva. 
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 Ďalej Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka, informovala, že plán kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky a zamestnancov útvaru hlavnej kontrolórky je otvorený. Kontroly 
sa vykonávajú na základe podnetov poslancov MsZ, občanov a sťažností. 

Následne Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že poslancom MsZ je predkladaný 
plán kontrolnej činnosti, ale chcela by, byť informovaná o ukončení kontrol a tiež o tom ako 
sa doriešili zistené nedostatky. Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, 
informovala, že v roku 2006 bola podobná správa predložená a plánuje sa vypracovanie 
podobnej správy aj v tomto roku.  

K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 175/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
,,Informácia o činnosti akciovej spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo 

Prievidza za obchodný rok 2006“ 
 
 Ing. Vladimír Meszároš, zástupca spoločnosti PTH, a. s., uviedol, že spoločnosť PTH, 
a. s., pôsobí na území mesta Prievidza v oblasti výroby a distribúcie tepla a teplej úžitkovej 
vody. Svoju činnosť začala akciová spoločnosť vyvíjať od 01. 11. 2002 a jej cieľom je 
zabezpečovanie kvalitnej dodávky tepla a teplej úžitkovej vody konečnému spotrebiteľovi 
v priebehu celého roka. Spoločnosti PTH, a. s., sa podarilo pri obrate 308,3 mil. Sk k 31. 12. 
2006 dosiahnuť zisk po zdanení vo výške 6,4 mil. Sk. Koncoročný výsledok tak bol výrazne 
lepší oproti roku 2005. Aj napriek uvedenému zisku sa dopyt tepla znížil v porovnaní 
s minulým rokom z 637 968 GJ na 567 118 GJ. Na tomto vývoji sa podieľali nie len úspory  
v spotrebe tepla a teplej úžitkovej vody hlavne v letných mesiacoch na strane konečného 
spotrebiteľa, ale aj značné klimatické zmeny, ktoré viedli k výraznému zníženiu v oblasti 
predaja tepla v poslednom kvartály roka 2006. V oblasti cenotvorby sa spoločnosť PTH, a. s., 
Prievidza aj naďalej riadila prijatou filozofiou – prihliadať na finančnú silu obyvateľstva mesta 
Prievidza. Je možné konštatovať, že v roku 2006 bola cena pre obyvateľstvo, ako aj pre 
podnikateľov natoľko prijateľná, že dovoľovala udržať platobnú disciplínu odberateľov na 
takej úrovni, že nebolo potrebné pristúpiť k tvrdším opatreniam v oblasti cash flow. V roku 
2006 bolo na území mesta Prievidza v oblasti dodávky tepla preinvestovaných 79 611 tis. 
Sk. Investičné akcie boli z časti financované z vlastných zdrojov a. s. a z časti z úverových 
zdrojov. Ku dňu 31. 12. 2006 mala spoločnosť PTH, a. s. 40 kmeňových zamestnancov a bol 
dosiahnutý obrat v objeme 308,3 mil. Sk. Nosnou úlohou roka 2006 bola príprava spoločnosti 
na dodávku plynu do priemyselnej zóny Prievidza Západ I. Ing. Vladimír Meszároš, 
konštatoval, že  spoločnosť PTH, a. s., si svoju úlohu splnila, čoho dôkazom je získanie 
licencie na dodávku plynu v priebehu roka 2006, z toho vyplýva, že spoločnosť PTH, a. s., je 
pripravená v prípade aktuálnej situácie a potreby zahájiť dodávku plynu podľa požiadaviek 
jednotlivých potenciálnych odberateľov. Spoločnosť PTH, a. s., v roku 2006 zabezpečila 
rozvoz, výrobu a predaj tepla do 369 odberných miest na území mesta Prievidza. Dodávka 
pre 160 odberateľov je realizovaná na základe uzatvorených vzťahov. Pre rok 2006 boli 
s odberateľmi uzatvorené nové zmluvy a dodatky k zmluvám. Podpísaná tiež bola zmluva 
s OSBD Prievidza.  Z dôvodu ukončenia odberu tepla a vybudovania si vlastného zdroja boli 
ukončené dve zmluvy, a to na nebytové priestory TEZAS – záhradníctvo a spoločnosti 
Amádo. Jeden obytný dom v správe OSBD Prievidza ukončil odber tepla k 01. 11. 2006 
z dôvodu vybudovania si vlastnej plynovej kotolne. 
 Do rozpravy k tomuto bodu sa prihlásil Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, 
a informoval sa, či sa v roku 2007 plánujú ďalšie investície do výmenníkových staníc. Ing. 
Vladimír Meszároš, zástupca spoločnosti PTH, a. s., Prievidza, konštatoval, že v týchto 
investíciách sa bude i naďalej pokračovať. 
 K Výročnej správe spoločnosti PTH, a. s., Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 176/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
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- k bodu 5 - 
,,Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia  

spol. BIC Prievidza, s. r. o., za rok 2006“ 
 

 Ing. Vladimír Janík, zástupca spoločnosti BIC Prievidza, s. r. o., uviedol, že 
spoločnosť BIC Prievidza, s. r. o., v uvedenom hodnotenom období plní svoje poslanie 
v zmysle spoločnej zmluvy a podnikateľského plánu. Poskytovanie služieb spoločnosťou  
bolo kontinuálne s poskytovaním zliav pre klientov v zmysle zásad, hoci v priebehu celého 
roku sa nepodarilo zabezpečiť financovanie prostredníctvom Národnej agentúry pre rozvoj 
malého a stredného podnikania. Až v závere roka bolo uvoľnených 115 tis. Sk pre skupinu 
začínajúcich a jestvujúcich podnikateľov.  V roku 2006  spoločnosť získala dva projekty, a to: 
 Projekt na vzdelávanie a systematickú prípravu nezamestnaných s cieľom rozvoja 
pracovnej spôsobilosti s možnosťou uplatnenia na trhu práce - projekt má trvanie od 
05/2006 do 9/2007, počas tohto obdobia sa školení zúčastní 250 záujemcov o podnikanie 
z radov nezamestnaných. 
Projekt Zvýšenia zručnosti a sebavedomia inovatívnym prístupom k cielenej odbornej 
príprave – v súčinnosti s týmto projektom sa realizoval osvedčený projekt Leonardo da 
Vinci, sú to projekty určené pre nezamestnaných záujemcov o odbornú 3-mesačnú  
zahraničnú stáž. V roku 2006 boli realizované 2 turnusy, ktorých sa zúčastnilo 36 stážistov. 
Ďalšou významnou činnosťou, ktorá ovplyvnila činnosť BIC Prievidza, s. r. o., bolo 
pokračovanie v realizácií mikropôžičiek. V roku 2006 bolo celkovo poskytnutých 25 
mikropôžičiek vo výške 13 150 tis. Sk. 
 K výročnej správe spoločnosti BIC Prievidza, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 
177/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Výročná správa o činnosti a výsledkoch hospodárenia nez. organizácie mesta 

Prievidza „Harmónia, n. o.“ za rok 2006“ 
 

 PhDr. Tatiana Poliaková, PhD., vedúca odboru starostlivosti o občana uviedla, že 
nezisková organizácia bola založená mestom Prievidza v roku 2003 a bola založená za 
účelom poskytovania všeobecných prospešných služieb, a to:  
- sociálnej a humanitnej pomoci osamelým rodičom s maloletými deťmi, ktorých život alebo 
zdravie sú ohrozené, alebo je ohrozená výchova maloletého dieťaťa;  
- tehotným ženám, ktoré sa ocitli v sociálnej núdzi spôsobenej stratou rodinného prostredia; 
v zariadení sociálnych služieb Domov pre osamelých rodičov (DOR). 
V roku 2006 sa v zariadení sociálnych služieb DOR vypomohlo 10 klientom a 25 deťom. 
Sociálne služby osamelým matkám v roku 2006 boli poskytované priamo v zariadení DOR 
a v zariadení sociálnych služieb – Útulok, ako aj priamo na sociálnom oddelení MsÚ 
v Prievidzi. V zariadení – Útulok pre bezprístrešných bolo v roku 2006 ubytovaných 36 
klientov, každodenne im bola poskytovaná teplá strava. 
 K výročnej správe n. o. Harmónia prijalo MsZ uznesenie č. 178/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 - 
,,Správa o hospodárení a činnosti spol. Prievidza Invest, s. r. o., za rok 2006“ 

 
 Ing. arch. Milan Chmúra, konateľ spol. Prievidza Invest, s. r. o., informoval, že 
spoločnosť bola založená v roku 2006, za účelom vybudovania Priemyselnej zóny Prievidza 
Západ I, zabezpečenia výkonu inžinierskych činností a súvisiaceho technického 
poradenstva, správy hnuteľného a nehnuteľného majetku a zriadení Priemyselnej zóny 
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Prievidza Západ I. O zariaďovaní záležitostí na úseku zabezpečovania výkonu inžinierskych 
činností a súvisiaceho technického poradenstva, správy hnuteľného a nehnuteľného majetku 
mesta  a zabezpečovania prevádzkovania zverených nehnuteľností a zariadení 
v Priemyselnej zóne Prievidza Západ I. Ďalej uviedol, že Mesto Prievidza ako poskytovateľ, 
zakladateľ a jediný spoločník poskytol spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., návratnú finančnú 
výpomoc vo výške 30 000 000,00 Sk, na úhradu výdavkov spojených s realizáciou 
stavebných prác v Priemyselnej zóne Prievidza Západ I. Z poskytnutej finančnej výpomoci  
spoločnosť dňa 06. 10. 2006 uhradila faktúry za realizované stavebné práce spoločnosti 
Ekostav Slovakia, s. r. o., Kysucké Nové Mesto nasledovne: 
Faktúra č. ES2006/037 v sume    6 200 000,00 Sk 
Faktúra č. ES2006/059 v sume  23 800 000,00 Sk 
Spolu:                                         30 000 000,00 Sk /s DPH/ 
Následne dodal, že dňa 22. 12. 2006 Mesto Prievidza previedlo dotáciu zo štátneho rozpočtu 
na účet  spoločnosti vo výške 150 438 763,00 Sk a následne dňa 22. 12. 2006 vrátila 
spoločnosť Prievidza Invest, s. r. o., návratnú finančnú hotovosť vo výške 30 000 000,00 Sk 
na účet Mesta Prievidza. Tým došlo ku skutočnému čerpaniu prostriedkov zo štátneho 
rozpočtu MH SR v zmysle uvedenej „Zmluvy“. Na základe Zmluvy o poskytnutí návratnej 
finančnej výpomoci zo dňa 18. 07. 2006 Mesto Prievidza poskytlo spoločnosti Prievidza 
Invest, s. r. o. ,návratnú finančnú výpomoc vo výške 1 200 000,00 Sk, z ktorých spoločnosť 
realizovala administratívno-prevádzkové výdavky. Poskytnutá finančná výpomoc je splatná 
k 31. 12. 2007 naraz jednou sumou.  
 K výročnej správe spoločnosti Prievidza Invest, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 
179/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 8 - 
,,Návrh na vzájomné vyporiadanie poskytnutých a vyčerpaných finančných 

prostriedkov za obdobie 1-12/2004  
medzi mestom Prievidza a spol. UNIPA, spol. s r. o., Prievidza“ 

 
 Ing. Soňa Tencerová, zástupca spoločnosti UNIPA, s. r. o., uviedla, že spoločnosť 

UNIPA, spol. s r. o., Prievidza spravuje majetok verejného osvetlenia a športových zariadení 
(zimný a futbalový štadión) na základe komisionárskych zmlúv uzatvorených s mestom 
Prievidza. V čase od 28. 09. 2006 do 15. 01. 2007 vykonal útvar hlavnej kontrolórky mesta 
v spoločnosti UNIPA kontrolu dodržiavania podmienok plnenia komisionárskej zmluvy 
o zariaďovaní záležitostí verejnoprospešných služieb na úseku verejného osvetlenia zo dňa 
02. 01. 2001 uzatvorenej medzi mestom Prievidza a komisionárom spoločnosťou UNIPA. 
Kontrolou boli zistené nedostatky, ku ktorým je UNIPA povinná prijať opatrenia na 
odstránenie. Ide sa o nasledovné nedostatky: 
- UNIPA neuhradila Mestu Prievidza vzniknutý rozdiel – preplatok vo výške 548.494,- Sk 

z príspevku poskytnutého na spotrebovanú el. energiu VO v roku 2004 
- UNIPA neuhradila Mestu Prievidza vzniknutý rozdiel – preplatok vo výške 1.834.625,- Sk 

z transferu poskytnutého na prevádzku VO a CSS v roku 2004. 
Nakoľko vykonaná kontrola poukázala na pretrvávajúci nedostatok, zaviazala sa 

UNIPA dodatočne predložiť návrh na vzájomné vyporiadanie čerpania poskytnutých 
finančných prostriedkov v roku 2004 Mestskému zastupiteľstvu v Prievidzi. 
UNIPA navrhuje, aby nedočerpané finančné prostriedky pre oblasť VO (el. energia a 
prevádzka) za obdobie 1-12/2004 vo výške 2.383.119,00 Sk neboli UNIPOU vrátené do 
rozpočtu mesta, ale započítané oproti prečerpaným prostriedkom na správu a prevádzku 
športovísk  za obdobie 1-12/2004 v celkovej 2.383.119,- Sk. Na úhradu finančných 
prostriedkov, nad rámec vzájomného vyporiadania, t.j. na úhradu 1.431.507,00 použila 
UNIPA príjmy z vlastnej činnosti, ktoré dosiahli výšku približne 2.700.000,00 Sk (prenájom 
nebytových priestorov, ľadovej plochy, pranie prádla, služby spojené s nájomným, prenájom 
stĺpov VO, práce s vysokozdvižnou plošinou). 
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 K návrhu na vzájomné vyporiadanie medzi mestom Prievidza a spoločnosťou UNIPA, 
spol. s r. o., Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 180/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
,,Udelenie certifikátu spol. ELBACERT, a. s. – recertifikácia systému manažérstva 

kvality mesta Prievidza podľa normy STN EN ISO 9001/EN ISO 9001/2000“ 
 

 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, informoval že v roku 2004 bol MsÚ Prievidza 
udelený certifikát, ktorým spoločnosť mesto Prievidza zaviedla a používa normu kvality STN 
EN ISO 9001/EN ISO 9001/2000. Mestský úrad v Prievidzi bol prvým mestským úradom 
v SR, ktorý sa riadil touto normou kvality. Ďalej dodal, že v dňoch 11. 06. 2007 – 12. 06. 
2007 bola na MsÚ v Prievidzi vykonaná spoločnosťou Elbacert, a. s., recertifikácia systému 
manažérstva kvalita mesta Prievidza. Následne Ing. Krajčov, riaditeľ Elbacert, a. s., odovzdal 
primátorovi mesta, Ing. Jánovi Bodnárovi certifikát a konštatoval, že neboli zistené žiadne 
nezhody, prečo by nemal byť Mestu Prievidza certifikát udelený. Systém normy kvality je 
zapracovaný a používaný.  
 K udeleniu certifikátu prijalo MsZ uznesenie č. 181/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
,,Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza  

za obdobie  január – apríl 2007“ 
 

 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, informoval, že v porovnaní s rovnakým obdobím 
v roku 2006, MHD Prievidza prepravila o 5% menej osôb. Dodal, že došlo k zmenám 
cestovných poriadkov na základe požiadaviek VVO v prímestských častiach mesta. Plánuje 
sa spustenie zastávky a otoč na Ciglianskej ceste (október - november  2007). Tiež bol 
zakúpený nový autobus na prepravu 20 osôb, ktorý bude používaný pri zabezpečovaní 
spojov do rekreačnej oblasti Púšť. 
 K správe o použití finančných prostriedkov prijalo MsZ uznesenie č. 182/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 11 - 
,,Návrh na zakúpenie detských zariadení –  preliezkových zostáv“ 

 
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, predložil návrh na zakúpenie detských zariadení – 
preliezkových zostáv v hodnote 2,3 mil. Sk. Uviedol, že sa plánuje osadenie 2 zostáv 
v každom VO a v prímestských častiach to bude 1 preliezková zostava v hodnote 100 tis. Sk. 
Na priblíženie ako budú detské zariadenia vyzerať bola prítomným predložená i vizuálna 
prezentácia.   

Ing. Marián Škoda, poslanec MsZ, požiadal o zmenu uzn. MsZ č. 550/06 zo dňa 28. 
11. 2006, ktorým MsZ  schválilo realizáciu a umiestnenie športových ihrísk v meste Prievidza 
za financie získané z odpredaja objektu spol. UNIPA, s. r. o., t. j.  návrh na prerozdelenie 
finančných prostriedov takto: pre Veľkú Lehôtku fin. čiastka vo výške 300 tis. Sk a pre 
Hradec fin. čiastka vo výške 500 tis. Sk.  

S predloženým návrhom súhlasil aj poslanec MsZ za mestskú časť Veľká Lehôtka 
Peter Valach. 

K poslaneckému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 183/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti 
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 V rámci rozpravy ohľadom zakúpenia preliezkových zostáv sa prihlásila Mgr. Katarína 
Bubnášová, poslankyňa MsZ, a pýtala sa, či už sú známe lokality kde budú tieto preliezky 
osadené. Michal Dobiáš informoval, že o umiestnení bude rozhodovať VVO. 
 K návrhu na zakúpenie detských zostáv prijalo MsZ uznesenie č. 184/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Rôzne“ 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, upozornil, že teraz budú prerokované body 
zaradené do rokovania v rámci bodu Rôzne, nakoľko súvisia s úpravou rozpočtu mesta 
Prievidza. 
 

Bod č. 12 – Informácia o kofinancovaní projektov základných škôl 
Ing. Alena Mikulášová, vedúca oddelenia správy a ekonomiky školstva, predložila 

prítomným Informáciu o kofinancovaní projektov základných škôl pri predkladaní žiadostí 
o poskytnutie finančných prostriedkov vyčlenených MŠ SR na rozvojový projekt Otvorená 
škola pri ich realizovaní od 10% do 30%. 
Z diskusie vyplynulo, že mesto Prievidza sa bude podieľať na kofinancovaní vybratých 
projektov základných škôl z rozvojového projektu Otvorená škola vo výške od 10% do 30% 
zo získaných prostriedkov z MŠ SR, za podmienky, že finančné prostriedky na 
kofinancovanie vybratých projektov sa budú do úprav rozpočtu mesta Prievidza v roku 2007 
zaraďovať priebežne. 
 K informácii o kofinancovaní  projektov prijalo MsZ uznesenie č. 185/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 

Bod č. 1 - Doplnok k návrhu úpravy rozpočtu mesta Prievidza  
pre oblasť verejného osvetlenia a športového zariadenia  – futbalový štadión 

 Ján Kotian, konateľ spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., požiadal o schválenie doplnku 
úpravy rozpočtu vo výške 24 744 tis. Sk na výmenu skorodovaných stĺpov verejného 
osvetlenia, dofinancovanie 130 stĺpov verejného osvetlenia, rekonštrukciu sociálnych 
zariadení a šatní v objekte futbalového štadióna, rekonštrukciu sauny (masérskej 
a oddychovej miestnosti, dvoch bazénov v objekte futbalového štadióna) a na revíziu 
verejného osvetlenia. 
 Milan Budač a Mgr. Ľubomír Vida, poslanci MsZ, sa zúčastnili výjazdovej finančnej 
komisie, v rámci ktorej sa boli pozrieť na situáciu v objekte futbalového štadióna a obaja 
odporučili schválenie žiadaných finančných prostriedkov. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, 
sa zaujímala o to, kto môže za súčasný nevyhovujúci stav objektov futbalového štadióna. 
Ing. arch Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, konštatoval, že nejde 
o fyzické poškodenie týchto objektov, ale o ich opotrebenie niekoľko ročným používaním 
a užívaním. Dodal, že do obnovy štadióna nebolo investované približne 12 rokov. Ing. Ivan 
Vaňo, poslanec MsZ, konštatoval, že pred 12 rokmi bolo na obnovu štadióna investovaných 
8 mil. Sk, a odporučil hlavnej kontrolórke mesta  polročne kontrolovať financovanie obnovy 
areálu futbalového štadióna, a o vykonaných kontrolách informovať MsZ. MUDr. Gabriel 
Šimko, MPH, poslanec MsZ, informoval, že zariadenie je v dezolátnom stave a odporúča 
investovať do rekonštrukcie alebo úplne zatvoriť tento objekt. 
  
 

K doplnku k návrhu úpravy rozpočtu prijalo MsZ uznesenie č. 186/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za, 3 poslanci proti  
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Bod č. 2 - Žiadosť  Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza  

o finančné príspevky 
Ing. Ján Kotian, prezident HFK, predložil žiadosti o poskytnutie finančných 

prostriedkov pre Občianske združenie Hornonitriansky futbalový klub Prievidza, a to:  
- o poskytnutie finančného príspevku vo výške 1 380 tis. Sk na dofinancovanie ročníka 
2006/2007 z dôvodu postupu HFK Prievidza do 1. ligy 
- o poskytnutie finančného príspevku vo výške 2 400 tis. Sk na  zabezpečenie začiatku 
ročníka 2007/2008 činnosti HFK Prievidza v 1. lige 
- o poskytnutie finančného príspevku vo výške 3 600 tis. Sk na  zabezpečenie činnosti HFK 
Prievidza v 1. lige  v sezóne  2007/2008 na mesiace júl až december 2007 
- o poskytnutie finančného príspevku vo výške 3 600 tis. Sk na  zabezpečenie činnosti HFK 
Prievidza v 1. lige  v sezóne  2007/2008 na mesiace január až jún 2008 
 K žiadosti na dofinancovanie ročníka 2006/2007 z dôvodu postupu HFK Prievidza do 
1. ligy prijalo MsZ uznesenie č. 187/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 3 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 K žiadosti na  zabezpečenie začiatku ročníka 2007/2008 činnosti HFK Prievidza 
 v 1. lige prijalo MsZ uznesenie č. 188/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 2 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali 
 K žiadosti na zabezpečenie činnosti HFK Prievidza v 1. lige  v sezóne  2007/2008 na 
mesiace júl až december 2007 prijalo MsZ uznesenie č. 189/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie:23 poslancov za, 3 poslanci proti, 2 poslanci sa zdržali 
 K žiadosti na  zabezpečenie činnosti HFK Prievidza v 1. lige  v sezóne  2007/2008 na 
mesiace január až jún 2008 prijalo MsZ uznesenie č. 190/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 3 poslanci proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 12 - 
,,Návrh II. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala o návrhu II. 
úpravy rozpočtu mesta Prievidza a uviedla, že v rozpočte je vyčlenených 24 mil. Sk na 
vykúpenie pozemkov pod priemyselným parkom. Tieto finančné prostriedky sa môžu použiť 
na financovanie rekonštrukcie futbalového štadiónu, dofinancovanie verejného osvetlenia 
a na vykupovanie pozemkov pod priemyselný park by bolo možné požiadať banku o úver. 
 K schváleniu prijatia úveru prijalo MsZ uznesenie č. 191/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 3 poslanci sa zdržali  
 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala o stanovisku k II. 
úprave rozpočtu a konštatovala, že celkový rozpočet mesta Prievidza na rok 2007 
v predkladanej II. úprave rozpočtu je zostavený ako vyrovnaný, čím je dodržaná podmienka 
vyplývajúca zo zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. V II. úprave 
rozpočtu mesta boli dodržané ustanovenia zákona o rozpočtových pravidlách, podľa ktorého 
je mesto povinné zostaviť bežný rozpočet ako vyrovnaný, alebo prebytkový a kapitálový 
rozpočet môže mesto zostaviť ako schodkový, ak je možné schodok kryť zostatkami 
finančných prostriedkov z minulých rokov,  návratnými zdrojmi financovania alebo je schodok 
krytý prebytkom bežného rozpočtu.  V predkladanej úprave rozpočtu sú celkové požiadavky 
správcu rozpočtových prostriedkov vo výške 34 252 tis. Sk pokryté vo výške 12 786 tis. Sk, t. 
j . na 37, 3%. 
  
 K návrhu II. úpravy rozpočtu prijalo MsZ uznesenie č. 192/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
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- k bodu 13 - 
,,Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku“ 

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila  žiadosti ohľadom odpredaja 
nehnuteľností, a to: 
Žiadosť spoločnosti  OD PRIOR STRED, a. s., so sídlom vo Zvolene, Námestie SNP č. 
2497,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. 2122/1,  vo výmere približne 84 m2, 
za účelom rekonštrukcie výkladov formou rozšírenia priestorov prístavbou, čím vzniknú nové 
obchodné prevádzky prístupné priamo z ulice.  
 K žiadosti spoločnosti  OD PRIOR STRED prijalo MsZ uznesenie č. 193/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za , 21 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť  Petra Ďurjaka, bytom Prievidza, Ul. J. Murgaša č. 10/3, o kúpu pozemku v k. ú. 
Prievidza, parc. č. 6652/110 vo výmere 22 m2, zameraného  geometrickým  plánom                 
č. 8/2007,  za účelom majetkovoprávneho vysporiadania  pozemku  pod stavbou predajného 
stánku. 
 K žiadosti Petra Ďurjaka prijalo MsZ uznesenie č. 194/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti 
 
Žiadosť  spoločnosti  Autokomplexx, spol.  s r.o.,  so sídlom v Novákoch, Ul. A.Hlinku č. 
483 o kúpu nehnuteľností v k.ú. Prievidza, častí   pozemkov  z  parc.č. 6652/1, 6652/32, 
6652/33  vo výmere približne 1 100  m2  za účelom   vybudovania novej predajne 
automobilov,  vytvorenia odstavných skladovacích plôch pre nové automobily a rozšírenia 
parkovacích plôch pre zákazníkov novej predajne.    
 K žiadosti spoločnosti Autokomplexx, spol. s r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 195/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Vladimíra Švejdu, Nám. SNP č. 155/39, Nitr. Pravno, o kúpu časti  pozemku  v k. 
ú. Prievidza,  z  parc. 2569/1, vo výmere približne 450 m2   za účelom  rozšírenia pozemku 
a úpravy vonkajšej zelene. Zároveň žiadateľ navrhuje kúpnu cenu 200,- Sk/m2.  
 K žiadosti Vladimíra Švejdu prijalo MsZ uznesenie č. 196/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť spol. PR – Invest, s. r. o., so sídlom v Žiline, Ul. J. Kalinčiaka č. 22, ktorá sa stala    
vlastníkom budovy, súpis. č. 11-1 na parc. č. 2112/2 o zmenu názvu a sídla žiadateľa 
z pôvodného „MTC, a.s., so sídlom v Žiline, Framborská ul. č. 12“, na „PR – Invest, s.r.o., so 
sídlom v Žiline, Ul. J. Kalinčiaka 22“, v uznesení MsZ č. 399/06 zo  dňa 24.10.2006, ktorým 
bol schválený predaj pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 2112/2 vo výmere 373 m2. 
 K žiadosti spoločnosti PR – Invest, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 197/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť spol. PR – Invest, s. r. o., so sídlom v Žiline, Ul. J. Kalinčiaka č. 22, ktorá sa stala    
vlastníkom budovy, súpis. č. 11-1 na parc. č. 2112/2 o  zníženie kúpnej ceny pozemku pod 
budovou v k. ú. Prievidza,  parc. č. 2112/2  z  3 500,- Sk/m2  maximálne na 1 000,- Sk/m2 . 
 K žiadosti spoločnosti PR – Invest, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 198/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 25 poslancov proti 
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Žiadosť Františka Hrica, Pravenec č. 193, o zníženie kúpnej ceny pozemkov   v k. ú. 
Prievidza, schválených na odpredaj uzneseniami MsZ č. 29/07 a č. 32/07 dňa 27.02.2007 za 
cenu 360,- Sk/m2 z dôvodu, že pozemky budú slúžiť len na zriadenie prístupovej 
komunikácie, nakoľko sa na nich nachádzajú inžinierske siete. Zároveň žiada kúpnu cenu 
maximálne 100,- Sk/m2.   
 K Žiadosti Františka Hrica prijalo MsZ uznesenie č. 199/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti 
 
Žiadosť Ing. Milana Rusňaka a manž., Priechodná ul. č. 2, Prievidza, o zníženie kúpnej 
ceny pozemkov   v k. ú. Prievidza, schválených na odpredaj uzneseniami MsZ č. 30/07 a č. 
32/07 dňa 27.02.2007 za cenu 360,- Sk/m2 z dôvodu, že pozemky budú slúžiť len na 
zriadenie prístupovej komunikácie, keďže sa na nich nachádzajú inžinierske siete. Zároveň 
žiadajú kúpnu cenu maximálne 100,- Sk/m2.   

K žiadosti Ing. Milana Rusňaka a manž. prijalo MsZ uznesenie č. 200/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Ing. Štefana Nika a manž., Uhlištná ul. č. 605/1, Prievidza,  o zníženie kúpnej ceny 
pozemkov   v k. ú. Prievidza, schválených na odpredaj uzneseniami MsZ č. 31/07 a č. 32/07 
dňa 27.02.2007 za cenu 360,- Sk/m2, z dôvodu zriadenia vecného bremena na inžinierske 
siete a realizácie prístupovej cesty k bytovému domu na  náklady žiadateľov.  
 K žiadosti Ing. Štefana Nika a manž. prijalo MsZ uznesenie č. 201/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Spoločnú žiadosť Ing. Vlastimila  Macha a manž.,   bytom   Prievidza, Ul. Ľ. Ondrejova č. 
843-8/5, JUDr. Evy Kyselovej,    bytom  Žilina,   Námestie Ľ. Fullu č. 1665/4, Bc. 
Stanislava  Zajíčka a manž.,  bytom  Prievidza,  Ul. Š. Závodníka č. 47, Ing. Milana 
Cebáka a manž.,  bytom Prievidza, Ul. Š. Závodníka č. 45, o kúpu časti pozemku  v k. ú. 
Prievidza,  z parc. č. 4807 vo výmere podľa zamerania geometrickým plánom za účelom 
zriadenia predzáhradky,  
- žiadosť Ing. Vlastimila  Macha a manž., o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č.  4806 
vo výmere 297 m2 za účelom využitia na záhradu,  
- žiadosť Ing. Milana Cebáka a manž., o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 4805, vo 
výmere 158 m2 za účelom využitia na záhradu. 
 K spoločnej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 202/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť Júliusa Gregoru,  bytom Prievidza, Rovná ul. č. 85/2, o kúpu pozemku v  k. ú. 
Prievidza,  parc. č. 2888/1,  vo výmere 173 m2, za účelom rozšírenia záhrady. 
 K žiadosti Júliusa Gregoru prijalo MsZ uznesenie č. 203/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  
Žiadosť Pavla Macha, bytom Prievidza, Skrytá ul. č. 6,   o zrušenie časti podmienky 
v uznesení  MsZ č. 402/06 zo dňa 24.10.2006, ktorým bol žiadateľovi schválený predaj 
pozemku, parc. č. 3256/18 s tým, že KZ bude uzatvorená až po vybudovaní chodníka pre 
chodcov so zastrešením a osvetlením na parc. č. 3256/93. Podmienka je splnená čiastočne, 
keďže zastrešenie chodníka nebolo možné vykonať z dôvodu architektonického. Ako 
náhradu navrhuje kvalifikovanú výsadbu okolia chodníka.   

 K žiadosti Pavla Macha prijalo MsZ uznesenie č. 204/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
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- k bodu 15 - 
,,Rôzne“ 

 
 

Bod č. 3 - Žiadosti o majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností  
a zriadenie vecného bremena 

Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila žiadosť Dušana 
Urama a manž., bytom Prievidza, Rakytová ul. č. 395/11  a Mgr. Antona Pažického a manž., 
bytom Prievidza, Rakytová ul. č. 396/13 o majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti v k. 
ú. Prievidza parc.č.4009/139, ktorá bola zameraná GP č. 208-132/2007 ako parc. č. 6946/2 
zast.pl. vo výmere 33 m2 a parc. č. 6945/2 zast.pl. vo výmere 13 m2  prevodom z vlastníctva 
mesta Prievidza, za symbolickú cenu 1,- Sk. 
 K žiadosti o majetkovoprávne vyporiadanie prijalo MsZ uznesenie 205/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Ďalej Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, informovala o žiadosti Alžbety 
Ďurišovej, bytom Bojnice, Lúčky 1242/6  a Ing. Violy Čmikovej, bytom Prievidza,  Nábr. Sv. 
Cyrila č. 22/14, spoluvlastníčok nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  parc. č. 3875 o zriadenie 
vecného bremena s právom  prístupu k nej a  prechodu a prejazdu cez nehnuteľnosť v k. ú. 
Prievidza parc. č. 3860/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza, a to v rozsahu podľa 
zamerania geometrickým plánom. 

K žiadosti o zriadenie vecného bremena prijalo MsZ uznesenie č. 206/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Návrh na zmenu uzn. MsZ č. 315/06 
(návrh na zmenu podmienky pri odpredaji objektu na Košovskej ceste) 

 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., informoval, že MsZ dňa 22. 08. 2006 
schválilo uznesenie č. 315/06, ktorým bol schválený odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, 
a to objekt na Košovskej ceste č. 21 a pozemku pod objektom a tiež časť priľahlých 
pozemkov, za účelom  zriadenia predajne a servisu zváracej techniky pre spoločnosť 
Ladislava Krátkeho – ZVARMAT s tým, že súčasných nájomníkov obytného domu umiestnia 
do pavlačových bytov na Ciglianskej ceste č. 9. Ďalej uviedol, že mesto Prievidza sa tým 
zaviazalo zabezpečiť náhradné ubytovanie pre nájomníkov. Umiestnenie by malo byť 
primerané ich doterajšiemu prenájmu a bytovým podmienkam, ktoré im daný obytný dom 
ponúkal, či do počtu izieb, hygienického zariadenia v byte a výšky nájomného, čo na základe 
uvedeného obytný dom na Ciglianskej ceste č. 9 neponúka. Z tohto dôvodu navrhol zmenu 
uznesenia, a to vypustením časti o umiestnení nájomníkov do pavlačových bytov na 
Ciglianskej ceste č. 9 a nahradiť ju textom ,,po pridelení primeraného náhradného 
ubytovania nájomníkov“.  
 K návrhu zmeny uznesenia prijalo MsZ uznesenie č. 207/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za     
 
Bod č. 5 - Návrh Doplnku č. 2 k Poriadku odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, predložil návrh na zmenu Poriadku odmeňovania 
zamestnancov mesta Prievidza a uviedol, že Mestské zastupiteľstvo v Prievidzi schválilo na 
svojom zasadnutí dňa  27.6.2006 uznesením č. 186/06 Doplnok č. 1 k Poriadku 
odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza, ktorého predmetom bolo okrem iného i 
doplnenie  osobného príplatku príslušníkom Mestskej polície Prievidza o hodnostný príplatok 
podľa jednotlivých kategórií hodností. Príslušníci MsP Prievidza sú pri plnení služobných 
povinností dennodenne vystavení značným rizikám. Preto sú počas výkonu služby oprávnení 
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používať  donucovacie prostriedky a služobnú zbraň. S narastajúcou kriminalitou sa riziko 
u policajtov zvyšuje. Nakoľko výkon služby  v obecných políciách  neumožňuje  v takej miere 
kariérny rast ako v policajných a v armádnych zložkách, práve hodnosti a ich úprava by mali 
prispieť  k vyriešeniu časti problémov, ako napr. zamedzenie fluktuácie príslušníkov MsP 
z dôvodu nízkych platov, rozlíšenie dĺžky odbornej praxe ako i úrovne  plnenia si povinností 
jednotlivých príslušníkov MsP a pod. Mestská polícia Prievidza má v záujme priblížiť sa 
hodnostiam príslušníkov PZ, ale znovu musí akceptovať schválený rozpočet mesta  ( MsP ) 
na rok  2007. Práve z uvedených dôvodov pristúpila k alternatíve zvýšenia osobného 
príplatku za hodnosť až v druhej polovici roka  2007, t.j. od 1.7.2007. Následne porovnal 
hodnostné príplatky príslušníkov MsZ Prievidza a PZ SR. 
 K návrhu doplnku poriadku odmeňovania prijalo MsZ uznesenie č. 208/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
  

Bod č. 8 - Prevod športového areálu I. ZŠ na Ul. S. Chalupku v Prievidzi  
pod správu spol. UNIPA, s. r. o. 

Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval o prevode 
športového areálu I.ZŠ na UL. S. Chalupku v Prievidzi pod správu spoločnosti  UNIPA, spol. 
s r. o., Prievidza. Uviedol, že I. ZŠ na Ul. Sama Chalupku v Prievidzi predložila návrh na 
prenos majetku - športového areálu na niektorú správcovskú organizáciu mesta  za 
podmienky zachovania účelu areálu a dostupnosti tohto areálu pre školskú telesnú výchovu 
a športovú prípravu v rámci mimoškolských aktivít školy, t. j. v čase od 7. 00 h do 15. 30 h 
v čase školského vyučovania. 
 K prevodu športového areálu prijalo MsZ uznesenie č. 209/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 9 - Sprístupnenie školských dvorov verejnosti 
 Následne Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, informoval 
o možnosti sprístupnenia školských dvorov pri základných školách v priamej pôsobnosti 
mesta Prievidza  širokej verejnosti za účelom športovania v mimovyučovacom čase s tým, že  
využívanie školských dvorov bude realizované nasledovne: 
- v čase  vyučovania a záujmovej činnosti žiakov školy pre základné školy, školské kluby 
a školské strediská záujmovej činnosti v zmysle školských predpisov, 
- v ostatnom čase široká športová verejnosť a športové združenia na vlastné 
nebezpečenstvo. 
V prípade poškodenia zariadení školského dvora budú voči vinníkom vyvodené právne kroky 
na uskutočnenie nápravy poškodeného zariadenia. Pri Základnej škole na  Ulici energetikov 
v Prievidzi bude využívanie umelotrávnatého ihriska obsadzované školníkom tohto 
zariadenia, ktorý tam vykonáva svoju činnosť hlavne v čase mimo vyučovania a v športovom 
areáli I. Základnej školy na Ulici S. Chalupku v Prievidzi (atletický štadión) bude činnosť 
koordinovaná školníkom tohto zariadenia, ktorý tam vykonáva svoju činnosť hlavne v čase 
mimo vyučovania.  
 K sprístupneniu školských dvorov verejnosti prijalo MsZ uznesenie č. 210/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
Bod č. 10 - Kosenie areálov škôl a školských zariadení 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, prítomných informoval o potrebe 
zabezpečovania kosenia areálov škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta Prievidza 
a uviedol, že kosenie areálov je zabezpečované viacerými spôsobmi, a to: 

• vo vlastnej réžii výkonom školníkov vlastnými mechanizmami 
• pracovníkmi zapojenými do verejno-prospešných prác so školskými kosačkami 
• sponzorsky 
• spoločnosťou TEZAS, s. r. o. 
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• ako aj kombináciou viacerých vyššie uvedených spôsobov 
Práce sú sprevádzané rôznymi problémami, hlavne spôsobenými technickou 
opotrebovanosťou kosačiek, nedostatkom náhradných dielov a účinného servisu. Z tohto 
dôvodu je iniciatíva spoločnosti TEZAS, s. r. o. vítaná pri zabezpečovaní kosenia školských 
areálov. 
 K návrhu na kosenie školských areálov prijalo MsZ uznesenie č. 211/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
 

- k bodu 14 – 
,,D i s k u s i a   p r e   o b č a n o v“ 

 
 V rámci diskusie pre občanov vystúpila Ivana Galová, zástupkyňa Mladého 
parlamentu, a informovala o aktivitách a plánovaných stretnutiach Mladého parlamentu 
počas obdobia školských prázdnin.   

 
 

- k bodu 15 – 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 6 - Informácia Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza 

 o použití 2. časti poskytnutého finančného príspevku 
 Ing. Maroš Pavlenda, prezident HBK Prievidza, predložil vyúčtovanie čerpania 
finančných prostriedkov poskytnutých z rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 a tiež požiadal 
o uvoľnenie tretej tranže. Ing. Maroš Pavlenda následne poďakoval za poskytovanie 
finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza na činnosť klubu, nakoľko v minulosti 
bola sponzorom spoločnosť HBP, a. s., Prievidza, ale tá na činnosť klubu už dlhší čas 
neuvoľnila žiadne finančné prostriedky.  
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že na základe ústnej informácie Ing. 
Maroša Pavlendu, sa pokúsi vyvolať rokovanie s generálnym riaditeľom HBP, a. s., ohľadom 
financovania basketbalistov, nakoľko v minulosti došlo k dohode medzi mestom Prievidza 
a HBP, a. s., Prievidza, že HBP, a. s., bude finančne podporovať basketbalový šport v meste 
Prievidza a mesto Prievidza bude podporovať všetky ostatné športy.    
 K informácii HBK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 212/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Bod č. 7 - Žiadosť Mestského športového hokejového klubu Prievidza  

o finančný príspevok 
Róbert Lantoši, zástupca MŠHK Prievidza, informoval, že na žiadosť členov klubu 

bola dňa 20. 04. 2007 zvolaná členská schôdza MŠHK Prievidza, kde sa mala prehodnotiť 
činnosť klubu v oblasti športovej aj ekonomickej. Vzhľadom k tomu, že vtedajší prezident 
klubu odmietol podať vysvetlenie k hospodáreniu klubu a chcel členskú schôdzu rozpustiť, 
bez ďalšieho riešenia situácie, členská schôdza odvolala prezidenta aj správnu radu, 
schválila zmenu stanov a zvolila nové orgány klubu. Ďalej dodal, že po prehodnotení 
ekonomickej situácie, konštatuje súčasné vedenie klubu, že MŠHK Prievidza eviduje 
z predchádzajúceho obdobia preukázateľné dlhy voči tretím osobám vo výške približne 1,5 
mil. Sk. Následne Róbert Lantoši požiadal, že na základe uvedeného, si MŠHK Prievidza 
dovoľuje požiadať mesto Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov na vykrytie 
schodku v rozpočte mládežníckych družstiev a na pokrytie dlhov voči tretím osobám, celkom 
vo výške 5 320 tis. Sk. 
 K žiadosti MŠHK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 213/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
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Bod č. 11 - Návrh na zriadenie sídla Mestského úradu na Hviezdoslavovej ul. č. 3 

v Prievidzi (blok B – bývalá budova Priemstavu) 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, konštatoval, že zamestnanci mestského úradu 
sú v súčasnosti rozmiestnení v 4 budovách a z dôvodu pribúdajúcich kompetencií a potrebe 
rozširovania štruktúry vznikol problém s nedostatkom priestorov. Ako jedno z riešení bol 
prenájom časti budovy vo vlastníctve Slovenskej sporiteľne na Námestí slobody v Prievidzi. 
A však po rokovaniach s vedením Slovenskej sporiteľne sa prenájom týchto priestorov 
ukázal ako nevýhodný pre mesto. Z tohto dôvodu boli hľadané iné možnosti získania 
priestorov. Ako zatiaľ najvhodnejšou sa ukázala možnosť umiestnenia Mestského úradu 
v Prievidzi do budovy bývalého Priemstavu na Hviezdoslavovej ulici č. 3 v Prievidzi. Budova 
by však musela prejsť veľkou rekonštrukciou a úpravou priestorov s tým, že rekonštrukcia by 
bola financovaná z prenájmu či predaja niektorých zo súčasných budov mestského úradu. 
Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, informoval, že podľa 
priebežnej kalkulácie by sa do rekonštrukcie budovy muselo preinvestovať približne 50 mil. 
Sk. 
 K návrhu na zriadenie nového sídla mestského úradu prijalo MsZ uznesenie č. 
214/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali     

 
 

- k bodu 16 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 V rámci tohto bodu neboli predložené žiadne pripomienky ani požiadavky poslancov 
MsZ. 
 
 

- k bodu 17 - 
,,Z á v e r“ 

 
V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 26. 06. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
             Peter Valach                                 Michal Dobiáš 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 03. 07. 2007 
 


